兆豐國際商業銀行股份有限公司香港分行



Mega International Commercial Bank Co., Ltd. Hong Kong Branch (Incorporated in Taiwan)

Date: 2020/06/12

【資安宣導】

提高警覺慎防以 COVID-19(新冠肺炎)為主題的網絡釣魚詐騙

致 尊貴的客戶:

近期網路盛行以 COVID-19(新冠肺炎)救濟為主題的網路釣魚詐騙手法,歹徒可能會利用偽造的電子郵件、網站或通訊軟體的簡訊連結,騙取客戶的個人私密資料,並進行犯罪行為。

本公司絕不會透過電話、電子郵件或簡訊要求客戶提供任何個人敏感資訊,例如銀行帳戶詳細資料、登錄密碼及一次性密碼或信用卡號,若有任何問題請隨時致電本行(852)2525-9687 分機 214、228、237。

兆豐國際商業銀行股份有限公司(註冊成立於台灣)香港分行 謹啟

[Cybersecurity Alert]

Stay Vigilant Against the COVID-19 Themed Phishing Scams

Dear valued customer:

As "COVID-19 related relief" has been one of the widely observed and rapidly increasing themes of recent phishing scams around the world, gangsters may trick customers into revealing sensitive personal information through fake email, website or texting app link, and take advantage it to commit a criminal act.

We would like to draw your attention that our Branch will never ask for any sensitive personal information such as bank account details, login and one-time passwords or credit card number through phone calls, emails or SMS messages. Should you have any questions, please contact us at (852)2525-9687 ext 214, 228, or 237.

Yours faithfully,

Mega International Commercial Bank Co., Ltd. (Incorporated in Taiwan) Hong Kong Branch